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Fecha: 29 de enero de 2024
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HORA DE INICIO: 19:30
HORA DE FIN: 20:00
 
De acuerdo con la 
convocatoria, la sesión se 
celebra en el Primer Molí
 
Presidencia:
Juan Carlos Redondo Gamero
 
Secretario/a: 
Dolores Benítez Guerrero
 

Por el Presidente Ilmo. Señor Concejal, Juan Carlos Redondo Gamero, comprobado el “quorum”  
de asistencia procede a iniciar la sesión con los asuntos que figuran en el orden del día:

1. Aprobación, si procede, del acta de la sesión anterior celebrada el día 18 de diciembre 
de 2023.

Se  somete  a  consideración  el  acta  de  la  sesión anterior, la  cual  ha  sido  repartida  con 
anterioridad junto a la convocatoria.
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Por parte de la Sra. Benítez se observa un error en la fecha del Acta, siendo la correcta el 18 de  
diciembre de 2023, que pasa a ser corregida.

No manifiestándose ninguna observación el acta se declara aprobada por asentimiento.

2. Ratificar en su caso, la deliberación y votación de las propuestas o ideas presentadas 
para los Presupuestos Participativos 2024.

La Sra. Escuder manifiesta que las bases se han modificado y antes de proceder a tratar este 
punto, se deberían de dar explicaciones, ya que según su criterio existen discrepancias con las 
votaciones anteriores. Si existen cambios de fondo solicita aclaración.

El Sr. Cabañero indica que las bases se han modificado al objeto de fomentar la participación de 
todos los Consejos de Distrito, cambiando las fechas entre el 30 de mayo hasta el 2 de octubre 
de 2023 y repartiendo el presupuesto de un millón de euros entre los seis distritos.

Toma la palabra la Sra. Benítez enumerando las siete propuestas más votadas y por tanto las 
que propone el Distrito Norte son:

Primera.- Aceras en calle Cuadra Borriolench insegura a la circulación.

Segunda.- Rehabilitación y mejora general del barrio “Castalia-La Guinea”.

Tercera.-  Iluminación accesos urbanizaciones Penyeta Roja, Racó de la Torreta y Tossal 
Gros.

Cuarta.- Baños públicos en Plaza Columbretes.

Quinta.- Cambio pavimento y juegos infantiles de Plaza Hermanos Vilafaña.

Sexta.- Adecuación accesos urbanización Penyeta Roja.

Séptima.- Electricidad, placas solares y otros en el huerto social en Camino Enriera.

3. Deliberar y votar en su caso, las propuestas o ideas de entre las siete presentadas con 
más avales ciudadanos.

Al no existir discrepancia con lo acordado en el anterior Consejo, este punto no se trata.

4. Ruegos y preguntas.

4.1. AMPA CEIP Isabel Ferrer.

- En relación a la contestación emitida por Movilidad:
“Respecto a la propuesta de ampliar la acera en el acceso principal al centro por el Camino La 
Plana, no es materia de la Sección de Movilidad Urbana. Deberá trasladarse al Negociado de 
Infraestructuras para su consideración y a los efectos de ejecutar las obras de adecuación de la 
acera que resulten necesarias”.
Indicar que fue la Sección de Infraestructuras que era un tema de Movilidad, ya que afectada a 
zona de aparcamientos. El tema sigue siendo muy urgente. Por favor, póngase de acuerdo los 
dos departamentos para dar una solución.

- En relación a la contestación emitida por Movilidad:
“Respecto a la solicitud de instalar bolardos en el acceso del aparcamiento del centro ubicado en 
el  Cmno.  La  Plana  para  evitar  el  estacionamiento  de  vehículos  que  dificulten  la  salida,  no 
procede la colocación de bolardos. Se ha procedido a pintar un cebreado”.
Se  comunica  que  esta  medida  no  sirve,  siguen  aparcando  impidiendo  el  paso  y  la  buena 
circulación del autobús, se debería instalar alguna medida más disuasoria.
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- En relación a la contestación emitida por Movilidad:
“Respecto a la reiteración de establecer el estacionamiento en batería en la C/María Rosa Molás, 
eliminando un carril de circulación y respetando las zonas habilitadas para la carga y descarga 
en el  centro  escolar,  proponiendo  instalar  un  badén  o  un  semáforo;  no  procede  atender  lo 
solicitado dada la jerarquía viaria de la vía en cuestión. Queda en estudio por estos SS.TT. la 
implementación de otras medidas que puedan resultar más adecuadas. Señalar que ya existe 
paso semaforizado”.
El semáforo que se indica no está en la manzana del colegio para facilitar el cruce de los niños y  
evitar que los vehículos pasen a gran velocidad. Si que existen TRES semáforos en la manzana  
del hospital.
En esta misma ubicación también habría que podar los olivos de la medianera que están cerca 
de las rotondas, impiden la buena visibilidad.

3.2. Vocal AAVV Racó de la Torreta.

- Ante la contestación sobre el desbroce perimetral de la urbanización, se acuerda remitir oficio al 
Consorcio de Bomberos, que parece ser que fue el organismo que lo limpio en su día.

- Sobre  la  contestación  a  la  pregunta  de  acceso a las  urbanizaciones  de  montaña,  camino 
paralelo a la CN-340, es muy estrecho, aclara que solo hay un tramo por donde un vehículo  
grande no se puede cruzar con otro vehículo. El Sr. Cabañero se ofrece en hablar con el técnico 
para poder buscar alguna solución.

- En relación a la contestación emitida por Movilidad:

“... indicar que estos elementos están colocados en el sentido adecuado de la marcha, por lo que 
no procede atender lo solicitado. Señalar asimismo que existe línea continua de delimitación de 
carril,  que  indica  la  prohibición  de  atravesarla  o  de  circular  sobre  ella.  La  vigilancia  de  la 
observancia de la señalización existente es competencia de Policía Local”

Indicar  que  en  la  calle  paralela  al  Camí  Mestrets  si  se  ha  hecho  teniendo  las  mismas 
circunstancias y en cuanto a la Policía, no hay suficientes funcionarios para controlar todos los 
caminos.

- Reitera la pregunta sobre para cuando se van a asfaltar las calles.

El Sr. Cabañero contesta que en breve y que se ha aumentado la partida presupuestaria.

3.3. Vocal AAVV Els Mestrets.

- Reitera lo solicitado en la anterior sesión: En la calle Alicante esquina Camino La Plana se hizo  
el derribo de la antigua cooperativa. La valla de la calle Camino La Plana invade parcialmente la 
acera, lo que impide que se pueda utilizar, ruega se solicite a la empresa que recoloque la valla y 
deje el paso de los peatones más adecuado.

- En la Plaza Columbretes hay parterres delimitados por bordillos que están levantados por la  
vegetación y se encuentran sobre la acera. Solicita su reparación.

3.4. Vocal AAVV Fuente La Reina.

-  Ante los frecuentes hurtos que se han producido en la urbanización y al tener una ubicación 
con un solo acceso,  pregunta  la  posibilidad de instalar  cámaras  de control  del  tráfico en el  
camino como medida disuasoria.

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 3
6K

5X
M

YF
7L

TG
7P

ZD
TE

2K
ZS

LR
D

 
Ve

rif
ic

ac
ió

n:
 h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 3
 d

e 
8 



3.5. Vocal persona Grupo Municipal Socialista.

- Solicita el cambio de ubicación de los bancos de la plaza Antigua Corona de Aragón, pasarlos a 
la  zona  más  alejada  de  las  viviendas  (Ronda)  para  evitar  las  molestias  que  producen  los 
usuarios del albergue.

-  En  el  puente  de  la  Avd.  Benicasim  que  cruza  la  Ronda  se  depositan  bolsas,  tiendas  de 
campaña,  colchones,  carros,  etc.  aprovechando los  huecos de la  rampa y la  escalera.  Esto 
produce muy mala impresión en la entrada de una ciudad. Solicita se retiren estos enseres.

- Solicita la poda de los árboles de la plaza Antigua Corona de Aragón para evitar que se use por  
los transeúntes como “armarios”.

Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las diecinueve horas y treinta 
minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria del 
Consejo.
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Acta del Consell de Districte Nord

Sessió: Ordinària

Data: 29 de gener de 2024

Expediente: CDN/2024/1
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AAVV Els Mestrets

AMPA CEIP Isabel Ferrer

AMPA IES Penyeta Roja

Secretària
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AAVV La Guinea

HORA D'INICI: 19.30
HORA DE FI: 20.00
 
D'acord amb la 
convocatòria, la sessió 
se celebra en el Primer 
Molí
 
Presidència:
Juan Carlos Redondo 
Gamero
 
Secretario/a: 
Dolores Benítez 
Guerrero
 

Pel  President  Il·lm.  Senyor  Regidor,  Juan  Carlos  Redondo  Gamero,  comprovat  el  “quòrum” 
d'assistència procedix a iniciar la sessió amb els assumptes que figuren en l'ordre del dia:

1. Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior celebrada el dia 18 de desembre de 
2023.

Se sotmet a consideració l'acta de la sessió anterior, la qual ha sigut repartida amb anterioritat al  
costat de la convocatòria. C
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Per part de la Sra. Benítez s'observa un error en la data de l'Acta, sent la correcta el 18 de 
desembre de 2023, que passa a ser corregida.

No manifiestándose cap observació l'acta es declara aprovada per assentiment.

2. Ratificar si és el cas, la deliberació i votació de les propostes o idees presentades per  
als Pressupostos Participatius 2024.

La Sra. Escuder manifesta que les bases s'han modificat i abans de procedir a tractar este punt,  
s'haurien de donar explicacions,  ja que segons el seu criteri  existixen discrepàncies amb les 
votacions anteriors. Si existixen canvis de fons sol·licita aclariment.

El Sr. Cabañero indica que les bases s'han modificat a fi de fomentar la participació de tots els  
Consells de Districte, canviant les dates entre el 30 de maig fins al 2 d'octubre de 2023 i repartint 
el pressupost d'un milió d'euros entre els sis districtes.

Presa la paraula la Sra. Benítez enumerant les set propostes més votades i per tant les que 
proposa el Districte Nord són:

Primera.- Voreres en carrer Quadra Borriolench insegura a la circulació.

Segona.- Rehabilitació i millora general del barri “Castalia-La Guinea”.

Tercera.- Il·luminació accessos urbanitzacions Penyeta Roja, Racó de la Torreta i Tossal 
Gros.

Quarta.- Baños públics en Plaza Columbretes.

Quinta.- Canvie paviment i jocs infantils de Plaza Hermanos Vilafaña.

Sexta.- Adequació accessos urbanització Penyeta Roja.

Sèptima.- Electricitat, plaques solars i altres en l'hort social en Camí Enriera.

3. Deliberar i votar si és el cas, les propostes o idees d'entre les set presentades amb més 
avals ciutadans.

Al no existir discrepància amb els acords en l'anterior Consell, este punt no es tracta.

4. Precs i preguntes.

4.1. AMPA CEIP Isabel Ferrer.

- En relació a la contestació emesa per Mobilitat:

“Respecte a la proposta d'ampliar la vorera en l'accés principal al centre pel Camí La Plana, no 
és matèria de la Secció de Mobilitat Urbana. Haurà de traslladar-se al Negociat d'Infraestructures 
per a la seua consideració i a l'efecte d'executar les obres d'adequació de la vorera que resulten  
necessàries”.

Indicar que va ser la Secció d'Infraestructures que era un tema de Mobilitat, ja que afectada a 
zona  d'aparcaments.  El  tema  continua  sent  molt  urgent.  Per  favor,  pose's  d'acord  els  dos 
departaments per a donar una solució.

- En relació a la contestació emesa per Mobilitat:

“Respecte a la sol·licitud d'instal·lar bol·lards en l'accés de l'aparcament del centre situat en el 
Cmno. La Plana per a evitar l'estacionament de vehicles que dificulten l'eixida, no procedix la 
col·locació de bol·lards. S'ha procedit a pintar un cebreado”.

Es comunica que esta mesura no servix, continuen aparcant impedint el pas i la bona circulació 
de l'autobús, s'hauria d'instal·lar alguna mesura més dissuasiva.
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- En relació a la contestació emesa per Mobilitat:

“Respecte  a  la  reiteració  d'establir  l'estacionament  en  bateria  en  la  C/María  Rosa  Molás, 
eliminant un carril de circulació i respectant les zones habilitades per a la càrrega i descàrrega en 
el centre escolar,  proposant instal·lar  un gual  o un semàfor;  no procedix atendre el sol·licitat  
donada  la  jerarquia  viària  de  la  via  en  qüestió.  Queda  en  estudi  per  estos  SS.TT.  la 
implementació d'altres mesures que puguen resultar més adequades. Assenyalar que ja existix 
pas semaforizado”.

El semàfor que s'indica no està en la poma del col·legi per a facilitar l'encreuament dels xiquets i  
evitar que els vehicles passen a gran velocitat. Si que existixen TRES semàfors en la poma de  
l'hospital.

En esta mateixa ubicació també caldria podar les oliveres de la mitgera que estan prop de les 
rotondes, impedixen la bona visibilitat.

4.2. Vocal AAVV Racó de la Torreta.

- Davant la contestació sobre el desbrossament perimetral de la urbanització, s'acorda remetre 
ofici al Consorci de Bombers, que sembla ser que va ser l'organisme que el netege en el seu 
moment.

- Sobre la contestació a la pregunta d'accés a les urbanitzacions de muntanya, camí paral·lel a la  
CN-340, és molt estret, aclarix que només hi ha un tram per on un vehicle gran no es pot creuar 
amb un altre vehicle. El Sr. Cabañero s'oferix a parlar amb el tècnic per a poder buscar alguna  
solució.

- En relació a la contestació emesa per Mobilitat:

“... indicar que estos elements estan col·locats en el sentit adequat de la marxa, per la qual cosa 
no procedix atendre el sol·licitat. Assenyalar així mateix que existix línia contínua de delimitació 
de  carril,  que  indica  la  prohibició  de  travessar-la  o  de  circular  sobre  ella.  La  vigilància  de 
l'observança de la senyalització existent és competència de Policia Local”

Indicar que al carrer paral·lel al Camí Mestrets si s'ha fet tenint les mateixes circumstàncies i  
quant a la Policia, no hi ha suficients funcionaris per a controlar tots els camins.

- Reitera la pregunta sobre per a quan s'asfaltaran els carrers.

El Sr. Cabañero contesta que en breu i que s'ha augmentat la partida pressupostària.

4.3. Vocal AAVV Els Mestrets.

- Reitera el sol·licitat en l'anterior sessió: Al carrer Alacant cantonada Camí La Plana es va fer  
l'enderrocament de l'antiga cooperativa. La tanca del carrer Camí La Plana envaïx parcialment la 
vorera, la qual cosa impedix que es puga utilitzar, prega se sol·licite a l'empresa que recol·loque 
la tanca i deixe el pas dels vianants més adequat.

-  En  la  Plaça  Columbretes  hi  ha  parterres  delimitats  per  vorades  que  estan  alçats  per  la 
vegetació i es troben sobre la vorera. Sol·licita la seua reparació.

4.4. Vocal AAVV Fuente la Reina.

- Davant els freqüents furts que s'han produït a la urbanització i en tindre una ubicació amb un 
sol accés, pregunta la possibilitat d'instal·lar cambres de control del trànsit  en el camí com a 
mesura dissuasiva.

4.5. Vocal persona Grup Municipal Socialista.

- Sol·licita el canvi d'ubicació dels bancs de la plaça Antiga Corona d'Aragó, passar-los a la zona 
més allunyada dels habitatges (Ronda) per a evitar les molèsties que produïxen els usuaris de 
l'alberg.
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- En el pont de l'Avd. Benicàssim que creua la Ronda es depositen bosses, tendes de campanya, 
matalassos,  carros,  etc.  aprofitant  els  buits  de  la  rampa  i  l'escala.  Això  produïx  molt  mala 
impressió en l'entrada d'una ciutat. Sol·licita es retiren estos estris.

- Sol·licita la poda dels arbres de la plaça Antiga Corona d'Aragó per a evitar que s'use pels 
transeünts com a “armaris”.

I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les dènou hores i trenta minuts, 
estenent-se d'ella la present acta, que signen el President i la Secretària del Consell.
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